
Zápis z jednání školské rady 

 

Při:  Základní škole   

Komenského 273 

        Chodov 

Dne:   7. 10. 2014 v 14.30 

Přítomni: Mgr. Iva Šípová, Ing. Vlasta Kociánová, Mgr.Luděk Soukup, Patrik Pizinger, Magdalena 

Pizingerová, paní Erbertová, Mgr. Monika Bártlová 

Schůzi řídil předseda školské rady Mgr. Luděk Soukup 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Školská rada schválila výroční zprávu školy za rok 2013/14 

3. Školská rada projednala návrh rozpočtu školy na rok 2015 

4. Školská rada vyslechla zprávu ŘŠ o zahájení školního roku 2014/2015 – počty tříd, obsazenost školy 

– počty žáků, personální obsazení školy 

5. Školská rada vyslechla zprávu ŘŠ o opravách ve všech budovách, které proběhlo během letních 

prázdnin 

6. Školská rada vyslechla zprávu zástupce města Chodov p. P. Pizingera o plánovaném stěhování 

školní budovy do nového objektu, plánované opravy na objektu ve Smetanově ulici. 

 

 

 

 

V Chodově dne 7. 10. 2014 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Monika Bártlová 


